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allt ifrån möjligheter till arbete, studier, närhet till samhällsservice som förskolor, skolor och 

fritidssysselsättning.  

 

Därtill är det aldrig bra att bygga lösningar för enbart en grupp av människor. Med anledning av 

detta ska bostäderna i föreliggande ärende även innehålla en andel tidsbegränsade boenden för 

andra kategorier människor. Det kan exempelvis vara studenter, som också de använder 

bostäderna under en begränsad period i livet. 

 

§ 13 Anmälan angående inkomna och besvarade remisser 

 

VD hänvisade till ärende 13.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Styrelsen beslutar att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 

 

§ 14 VD informerar 

 

VD redogjorde för de kontakter Stockholmshem hade med stadens aktiverade krisledning med 

anledning av attacken vid Åhléns på Drottninggatan fredagen den 7 april. VD hade kontakt med 

krisledningen ett flertal gånger under helgen, kontaktade i sin tur medarbetare internt för att kunna 

svara på frågor från krisledningen. En utvärdering och bedömning av risker gjordes löpande av 

Krisledningen och bolaget. Det förhöjda säkerhetsläget med stadens aktiverade krisledning 

avblåstes sedan på måndagen vid 12:00 i samband med den tysta minuten som genomfördes. 

 

Chefen för Bygg & Teknik Patrik Andersson redogjorde för läget för de tillfälliga bostäder som 

Stockholmshem har sökt bygglov för. Inga förändringar har skett sen det senaste styrelsemötet, 

utöver inriktningen att fatta det genomförandebeslut angående Örby (del av Älvsjö 1:1) som 

fattades under ärende 12 vid detta möte. Uppgifterna om föroreningar (bensin) i marken vid de 

planerade tillfälliga bostäderna i Beckomberga innebär att ytterligare undersökningar görs på 

platsen.  

 

Kommunikationschef Karin Stener informerade om och bjöd in till smygvisning av projektet kv 

Backåkra (fd kv Brofästet)  i Norra Djurgårdsstaden den 10 maj 2017. Samling Bobergsgatan 83 

kl 10:45. En särskild inbjudan skickas ut. 
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§ 15 Övriga frågor 

På frågan till VD om hur Stockholmshem arbetar mot illegal hantering av hyreskontrakt och 

ogiltiga hyresförhållanden meddelade VD att bolaget planerar ett miniseminarium i ämnet efter 

sommaren och föreslog att fler frågor kunde ställas vid detta tillfälle. 

§ 16 Mötets avslutande 

 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

Vid protokollet: 

  

 

 Olle Torefeldt 

 

Justerat: 

 

 

 

Kadir Kasirga Björn Ljung 

 


